



Office of the Mayor - Bureau du maire

STATEMENT

For immediate release

May 6, 2021

Mayor Watson's statement following the announcement of John Manconi's retirement

I want to thank John Manconi for his outstanding commitment, hard work and 32 years of service to the City of Ottawa and our residents.

Throughout his career, John has placed the safety and well-being of residents, customers and staff above all else. Under his leadership, the City has maintained a positive relationship with our union and its members, which has led to more than 10 years of labour peace and stability at OC Transpo, for which I'm very grateful.

As we all know, John played a critical role in the planning and delivery of Ottawa's LRT system, our city's most transformative project since the construction of the Rideau Canal. He saw us through the construction phase of the project, the commissioning and launch, and a challenging first year of troubleshooting the system. Thanks to his hard work and collaborative efforts, we now have a highly performing train service that will connect to every corner of Ottawa in the coming years, as we continue to advance the construction of Stage 2 LRT, followed by the rollout of Stage 3. I look forward to continuing this important work with John and ensuring a smooth transition during his last five months at the City.

John is a consummate professional and a respected leader in the world of public service and transportation. I wish him the best in this next chapter of his life.

-30-

For more information:

Patrick Champagne

Press Secretary

Office of Mayor Jim Watson

Patrick.Champagne@ottawa.ca



Office of the Mayor – Bureau du maire

DÉCLARATION

Pour diffusion immédiate

Le 6 mai, 2021

Déclaration du maire Watson à la suite de l'annonce de la retraite de John Manconi

Je veux remercier John Manconi pour son dévouement sans pareil, son travail acharné et ses 32 années de service au profit de la Ville d'Ottawa et de nos résidents.

Tout au long de sa carrière, John a priorisé avant tout la sécurité et le bien-être des résidents, des clients et de son personnel. Sous son leadership, la Ville a maintenu d'excellentes relations avec le syndicat et ses membres, ce qui a mené à plus de 10 ans de paix sociale et de stabilité à OC Transpo, et j'en suis très reconnaissant.

Comme nous le savons tous, John a joué un rôle essentiel dans la planification et la livraison de notre système de train léger, le projet le plus transformateur à Ottawa depuis la construction du canal Rideau. Il nous a aidés à mener à bonne fin la phase de construction, les essais et la mise en service, et une année remplie de défis à mettre au point le système. Grâce à son travail acharné et à ses efforts de collaboration, nous avons maintenant un système de train léger hautement performant qui reliera tous les coins d'Ottawa dans les prochaines années, alors que nous continuons à avancer la construction de l'Étape 2, avant d'entamer les travaux de l'Étape 3. J'ai hâte de continuer ce travail important avec John et d'assurer une transition en douceur durant ses cinq derniers mois à la Ville.

John est un professionnel accompli et un leader respecté dans le monde du transport et de la fonction publique. Je lui souhaite tout ce qu'il y a de mieux dans ce prochain chapitre de sa vie.

-30-

Renseignements :

Patrick Champagne

Attaché de presse

Bureau du maire Jim Watson

Patrick.Champagne@ottawa.ca